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Zápis z jednání Rady spolku Místní akční skupiny Společnost pro rozvoj Humpolecka 

dne 21. 6. 2021 

 

Místo a čas jednání: zasedací místnost Kavárna Cowork:S, Hradská 280, Humpolec od 16:00 

hodin 

 

Přítomní členové Rady spolku dle prezenční listiny: Římskokatolická farnost, děkanství 

Humpolec (P. Mgr. Hroznata Pavel Adamec, O.Praem.), A. F. C. Humpolec (Václav Duben), 

MATEŘSKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ ŠKOLA Bambi (Ing. Helena Kottová), Město 

Humpolec (Mgr. Alena Kukrechtová), Medou, z.s. (Mgr. Zuzana Žaloudková) – příchod 

v 16:15, 

 

Hosté: Mgr. Pavel Hrala, Bc. Monika Krčilová, Bc. Martina Krčilová 

 

Omluveni: PTL, s. r. o. (PhDr. Ing. Vít Skála, Ph.D.), Obec Želiv (Vlasta Dolejšová), fyzická 

osoba Ing. Patrik Sukdolák (Ing. Patrik Sukdolák), TJ Jiskra Humpolec (Ing. Ondřej Dygrýn) 

 

Program jednání: 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

2. Informace o změnách členů Rady MAS  

3. Informace o probíhající 7. výzvě MAS z PRV 

4. Schválení navýšení alokace PRV pro MAS 

5. Informace o přípravě nové strategii SCLLD na období 2021-2027 

6. Informace o připravované výzvě IROP – změna interních postupů IROP 

7. Informace o projektu MAP II, příprava žádosti MAP III  

8. Stručný přehled dotačních možností přes MAS v novém období 2021-2027 

9. Informace o probíhajícím auditu dotace MAS a rozboru hospodaření MAS 

10. Další body – může být doplněno.   

11. Diskuse, závěr.  

 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

Jednání Rady MAS začalo v 16:07 hodin. Pavel Hrala přivítal přítomné na jednání. 

Na zapisovatele byla navržena Bc. Monika Krčilová, na ověřovatele Mgr. Pavel Hrala. Proběhla 

kontrola usnášeníschopnosti Rady spolku. Na začátku jednání byli přítomni 4 z 9 členů Rady 

MAS. Rada nebyla usnášeníschopná, nebyla přítomna nadpoloviční většina všech členů. 
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2. Informace o změnách členů Rady MAS  

Rada MAS má 9 členů. Na Radě MAS byla nově přivítána paní Ing. Helena Kottová 

z MATEŘSKÉ ŠKOLY A ZÁKLADNÍ ŠKOLY BAMBI, která nahradila ZUŠ G. Mahlera, 

kde pan Josef Jirků odešel z Rady MAS z časových důvodů. Členem MAS však ZUŠ nadále 

zůstává. 

TJ Jiskra Humpolec má od minulého týdne zvoleného nového předsedu Ing. Ondřeje Dygrýna, 

který bude zastupovat Jiskru na jednání MAS. Tímto děkujeme panu Jiřímu Šimkovi za jeho 

dlouholetou činnost v rámci Místní akční skupiny. 

PTL, s. r. o. bude na jednání MAS místo PhDr. Ing. Víta Skály, PhD. zastupovat pan Ing. Josef 

Handl, MSc. Řeší se udělení plné moci. 

Dále se změnil statutární zástupce Zemědělského obchodního družstva Hořice, které je členem 

Výběrové komise. Na jednání Výběrové komise bude zastupovat ZOD Hořice pan Bc. Josef 

Zach, který nahradil pana Ing. Františka Nováka na pozici předsedy družstva a byl do funkce 

zvolen 18. června 2021. 

 

3. Informace o probíhající 7. výzvě MAS z PRV 

Aktuálně má MAS vyhlášenou 7. výzvu z Programu rozvoje venkova, kde je alokace 

2,6 mil. Kč. Konec příjmu žádostí je 30. 6. 2021. Je vyhlášena na tři oblasti a) veřejná 

prostranství, b) ZŠ a MŠ, c) hasiče a f) kulturní a spolkovou činnost. Maximální výše dotace je 

500 000 Kč/projekt. Po ukončení příjmu žádostí bude probíhat administrativní kontrola 

na MAS, následně zasedne Výběrová komise, která projekty oboduje a seřadí podle bodů. Poté 

tento seznam projedná a schválí Rada MAS a do 30. 8. 2021 budou projekty předány na RO 

SZIF. 

 

Medou, z.s. (Mgr. Zuzana Žaloudková) – příchod v 16:15 

 

Proběhla kontrola usnášeníschopnosti Rady spolku. Bylo přítomno 5 z 9 členů Rady MAS. 

Rada byla usnášeníschopná a veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin neměly více jak 49 

% hlasovacích práv. 

 

Sektory: Soukromý sektor – 4 členové (80 %): Římskokatolická farnost, děkanství Humpolec 

(P. Mgr. Hroznata Pavel Adamec, O.Praem.), A. F. C. Humpolec (Václav Duben), 

MATEŘSKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ ŠKOLA BAMBI (Ing. Helena Kottová), Medou, z.s. 

(Mgr. Zuzana Žaloudková) 

 

Veřejný sektor – 1 člen (20 %): Město Humpolec (Mgr. Alena Kukrechtová), 

 

Zájmové skupiny: Obce: 1 člen (20,0 %) – Město Humpolec, Církve: (1 člen 20,0 %) 

Římskokatolická farnost, děkanství Humpolec, Sport: (1 člen 20,0 %) A. F. C. Humpolec, 

Neziskové organizace: (2 členové 40,0 %) Medou, z.s., MATEŘSKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ 

ŠKOLA BAMBI 
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4. Schválení navýšení alokace PRV pro MAS 

Program rozvoje venkova (PRV) byl prodloužen do roku 2025, bylo nám přislíbeno, že je 

možné si navýšit alokaci pro PRV o 3,4 mil. Kč. Již jsme zaslali vyjádření, že souhlasíme 

s navýšením této alokace. Rada MAS má schválit toto navýšení. 

Až ukončíme 7. výzvu z PRV plánujeme vyhlásit další, již 8. výzvu, ve které bude vyhlášeno 

právě těchto 3,4 mil. Kč plus případný zbytek z alokace 7. výzvy PRV. 

Výsledky hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 7/2021: Rada spolku schválila navýšení alokace pro PRV. 

 

5. Informace o přípravě nové strategie SCLLD na období 2021–2027 

Na jednání Rady zazněla informace, že aktuálně pracujeme na přípravě nové strategie SCLLD 

pro období 2021–2027. Minimální rozsah je 40 stran a jsou zde povinné a nepovinné kapitoly. 

Poté byly představeny jednotlivé operační programy, které bude moci MAS zahrnout do své 

strategie a na které bude moci vyhlašovat výzvy. Rada byla informována o již ukončeném 

dotazníkovém šetření, které probíhalo mezi obyvateli. V následujících dnech bude roznesen 

dotazník pro mládež (2. stupeň ZŠ, gymnázium a střední školy). Budou provedeny rozhovory 

se starosty větších obcí. Ke konci srpna, až bude strategie sepsána, provedeme komunitní 

projednání strategie a následně bude projednána a schválena Valnou hromadou. 

 

6. Informace o připravované výzvě IROP – změna interních postupů IROP 

Do konce roku chceme vyhlásit poslední výzvu IROP, která bude zaměřena na bezpečnost 

v dopravě – na chodníky. Nyní je třeba zaktualizovat interní postupy (IP) pro IROP, na kterých 

se již pracuje. Byly nám poslány připomínky, které zapracujeme a zašleme IP ke kontrole na 

ministerstvo. Poté finální verzi IP bude schvalovat Rada MAS. 

 

7. Informace o projektu MAP II, příprava žádosti MAP III  

Další projekt na Místní akční plán vzdělávání, tj. MAP III, bude zaměřen na udržení 

personálního týmu, na tento projekt pak naváže projekt MAP IV. Následně pak se s MAP již 

nepočítá a nahradí ho tzv. Střední článek. 

 

8. Stručný přehled dotačních možností přes MAS v novém období 2021-2027 

Po podání koncepční části strategie na období 2021–2027 v srpnu 2021, se následně budou 

podávat programové rámce operačních programů pod jednotlivá ministerstva. MAS budou mít 

opět multifondové financování, což znamená že se může přes MAS žádat do několika 

operačních programů. Bude vyhlášen: 

- IROP 2, kde se plánuje, že role MAS bude jiná, než byla v tomto období. MAS bude 

spíše animovat subjekty v území (pomáhat lidem hledat si dotační možnosti), než 

administrovat žádosti o dotaci. 

- OPZ+, ze kterého vypadly sociální služby dle zákona, ale budou nadále příměstské 

tábory.  
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- Operační program životní prostředí (OPŽP) – pro projekty je potřeba mít odborníky 

(biology, energetiky…). OPŽP bude zaměřen na oblast energetiky, zateplování. Je 

otázka kolik MAS bude mít zájem zapojit se, v aktuálním programovém období velký 

zájem nebyl a projekty byly náročné na realizaci. 

- OP TAK (Operační program technologie a aplikace pro konkurenceschopnost) – pro 

podnikatele. 

 

9. Informace o probíhajícím auditu dotace MAS a rozboru hospodaření MAS 

Na jaře 2021 proběhl audit účetnictví MAS za rok 2020. Dnes 21. 6. 2021 proběhl audit dotace 

na režie MAS z Ministerstva pro místní rozvoj (MMR). Audit prováděla společnost 22HLAV, 

s.r.o. Město Humpolec si zadalo rozbor hospodaření MAS, který provedla Ing. Pavla 

Vincencová. Musíme zlepšit hospodaření MAS a začít více vydělávat, například zpracovávat 

program rozvoje obce a pomáhat obcím s podáváním žádostí o dotaci. Či zavést vyšší členské 

příspěvky či příspěvky od obcí, což však zatím nechceme. 

Místostarostka Města Humpolec Mgr. A. Kukrechtová sdělila, že se zabývali půjčkou MAS 

Coworku ve výši 100.000 Kč, kde chtěli vysvětlit nějaké informace, ohledně střetu zájmů a 

splácení. Půjčka měla být splacena do konce roku 2019. Následně byl Radou MAS schválen 

splátkový kalendář. Dodatkem ke smlouvě byla prodloužena splatnost půjčky do poloviny roku 

2020. Toto bylo projednáno na Radě Města Humpolec. Paní Vincencová udělala rozbor 

hospodaření za rok 2018, 2019, 2020, zpráva byla členům Rady MAS k dispozici. 

Mgr. P. Hrala uvedl, že půjčku jsme Coworku poskytli po schválení Radou MAS. Aktuálně je 

splácena na základě splátkového kalendáře. Bylo by dobré, aby půjčka byla splacena co 

nejdříve. Vše bude ještě v řešení. 

Město Humpolec (Mgr. Alena Kukrechtová) – odchod 16:48 

 

10. Další body – může být doplněno.   

 

11. Diskuse, závěr.  

Příští jednání Rady MAS se uskuteční dle potřeby (přes léto proběhne pravděpodobně hlasování 

o usnesení per rollam). 

Jednání skončilo v 17:00 hodin. 

 

Zapsala: Bc. Monika Krčilová ……………………………. 

 V Humpolci dne 21. 6. 2021 

 

 

Ověřil: Mgr. Pavel Hrala ……………………………. 

 V Humpolci dne 21. 6. 2021 
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